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Activitatea mea s-a bazat în special pe respectarea atribuţiilor care 
îmi revin în conformitate cu prevederile legii 215/2001 privind 
administraţia publică locala, republicată cu modificările şi completările 
ulterioare. 

În calitate de consilier mi-am desfăsurat activitatea în cadrul 
comisiei nr. 2- Comisia pentru învăţământ, sănătate, culte, cultură, 
probleme ale tineretului, activităţi sportive şi de agreement si Comisia 
nr. 4- Comisia pentru administraţie publică locală, apărarea ordinii 
publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, muncă şi 
protecţie socială, relaţii cu cetăţenii, disciplină, imunitate. 

Am susţinut Proiectele de Hotărâre iniţiate de către dl. primar şi 
am votat în favoarea acestora, fiind vorba de proiecte importante pentru 
comunitatea noastră. 

În cadrul Consiliul local am votat şi sustinut proiecte care au 
urmărit următoarele aspecte: 

Organizarea şi funcţionarea aparatului de specialitate al primarului, 
ale instituţiilor şi serviciilor publice de interes local şi ale societăţilor 
comerciale şi regiilor autonome de interes local; 

Dezvoltarea economico-socială şi de mediu; 

Administrarea domeniului public şi privat; 

Gestionarea serviciilor fumizate către cetăţeni: educaţia, serviciile 
sociale pentru protecţia copilului, a persoanelor cu handicap, a 
persoanelor vârstnice, a familiei şi a altor persoane sau grupuri aflate în 
nevoie socială; sănătatea; cultura;tineretul;sportul;ordinea 
publică;protecţia şi refacerea mediului;podurile şi drumurile 
publice;serviciile comunitare de utilitate publică: alimentare cu apă, gaz 



natural, canalizare, salubrizare, energie termică, iluminat public,locuinţe 
sociale. 

Am participat la toate sedintele ordinare, pe comisii şi de îndata 
în perioada exercitarii funcţiei. În cadrul şedinţelor am avut intervenţii 
punctuale, atât în nume personal cât şi în numele grupului PSD 
reprezentat în calitate de lider de grup. 

Am fost desemnata ca reprezentant în Consiliul de Administraţie la 
Colegiul National „George Cosbuc" până în luna octombrei 2023, când 
potivit noii Legi a Educaţiei, numărul membrilor CA (şi a 
reprezentanţilor Consiliului Local) a scăzut. Sunt membru supleant al 
Consiliului de Administratie al Spitalului Orăşenesc "George Trifon" 
Năsăud. În cadrul şedinţelor am aprobat de fiecare dată tot ceea ce era 
necesar, în vederea desfăşurării în bune condiţii a actului educaţional. 

Consider că încă de la începutul mandatului meu de ales local mi
am desfăşurat activitatea în mod proactiv şi cu bună credinţă, preocupată 
de problemele comunităţii şi cetăţenilor şi de soluţionarea acestora, 
susţinând marile proiecte de dezvoltare a oraşului realizate cu fonduri 
europene şi îmbunătăţirea activităţii executivului local în sensul creşterii 
eficienţei şi profesionalismului serviciilor în interesul cetăţeanului, 
asigurarea transparenţei şi a unei mai bune comunicări publice. 
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